
 

 

 

Geacht college, 

 

Ook onze fractie is druk bezig met de voorbereiding van de oordeel- en besluitvorming rondom het 

windmolenbeleid dat in juli op de agenda komt te staan. Wij hebben Op dit moment alvast enkele 

vragen met betrekking tot de financiële impact. 

 

In de Tubantia stond gisterochtend een artikel over agrariërs in Buurse die ervan uitgaan dat zij als 

grondeigenaar recht hebben op een groot deel van de opbrengst. Naar aanleiding daarvan de 

volgende vragen:  

• Is bekend of er in Dinkelland al contracten zijn getekend zoals donderdag 8 juni beschreven in 

de Tubantia? 

• Zo ja, wat zijn hiervan de consequenties voor het voornemen van gedeeld eigenaarschap 

tussen projectontwikkelaar, grondeigenaar en omwonenden? Is het bijvoorbeeld mogelijk om te zijner 

tijd deze contracten af te kopen, zodat we participatie van omwonenden alsnog mogelijk kunnen 

maken? En wat zijn daarvan dan de financiële consequenties?  

Ook stond onlangs een artikel in de Tubantia over de aanbeveling van netwerkbeheerders om in het 

kader van efficiency zoveel mogelijk te clusteren en niet overal door het land kleine groepjes van twee 

of drie windturbines bij elkaar te zetten. Naar aanleiding daarvan onderstaande vragen: 

• Kunt u een indicatie geven van het verschil in kosten voor infrastructuur wanneer gekozen 

wordt voor meerdere kleine zoekgebieden van twee of drie windturbines bij elkaar, en wanneer 

gekozen zou worden voor bijvoorbeeld twee grote clusters in Twente. En wat zou dat verschil in 

financiële zin kunnen betekenen voor onze inwoners en gemeente (afgezien van alle andere 

argumenten aangaande clustering versus kleine zoekgebieden)? 

Tot slot nog enkele vragen over opbrengst: 

• Zijn er overzichten bekend van de netto opbrengst van een windturbine na aftrek van de 

kosten (zo mogelijk rekening houdend met de hele cyclus vanaf winning grondstoffen t/m recycling en 

met inbegrip van milieukosten). En maakt het voor omwonenden die willen participeren (gedeeld 

eigenaarschap) uit of ze dan te maken hebben met een groot cluster of een klein groepje van twee of 

drie windturbines?  

• Kunnen omwonenden concreet inzicht krijgen in wat gedeeld eigenaarschap straks financieel 

voor hen gaat betekenen? Zo ja, waar is dat beschikbaar? Zo nee, wanneer komt dat beschikbaar? 

Graag zien wij de antwoorden hierop tegemoet vóór behandeling van het windmolenbeleid in de 

commissie- en raadsvergadering komende maand. 

 


